
Art 47 vragen Elster Buitenwaard

Geacht college,

In Elst wordt momenteel hard gewerkt aan de realisatie van de Elster Buitenwaard waar de 
uiterwaarden vergraven worden tot natuurgebied. Onlangs is er een rondleiding geweest waarbij 
medegedeeld werd dat een groot deel van het jaar de toegang niet is toegestaan in de uiterwaarden 
vanwege het broedseizoen. Naar aanleiding hiervan de volgende vragen:

- Is het college van Gedeputeerde Staten het eens met de SGP dat toegang van 
natuurgebieden, en zeker uiterwaarden, van groot belang is voor het draagvlak van een 
ontwikkeling? 

- Hoe borgt het college de toegang voor inwoners van de provincie om te kunnen recreëren? 

Tijdens een rondleiding bleek dat bij betrokken inwoners niet duidelijk was dat een groot deel van het
jaar de route afgesloten wordt. Genoemd werd dat dit voor ganzen gebeurt. 

- Klopt het dat voornamelijk ganzen zorgen voor beperking van de toegang gedurende een 
lange periode in het broedseizoen?

- Kan Gedeputeerde Staten hiervoor een vrijstelling geven zodat het ‘rondje’ altijd gelopen kan 
worden? 

- Hoe is de afsluiting gedurende een lange periode in overeenstemming met motie 33 uit 2021 
aangaande het inspannen voor maximale recreatie in de uiterwaarden?

- Is Gedeputeerde Staten bereid met Het Utrechts Landschap te onderzoeken hoe het ‘rondje’ 
toch jaarrond gelopen kan worden met minimale verstoring? 

Met hoogachting,

L.C. van den Dikkenberg

SGP


